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De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 25 augustus 
2015 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Economie 
Subsidies samenwerking sociaal-economisch middenveld 
Toekenning van een subsidie aan Voka Oost-Vlaanderen te Gent 
voor de verkiezing "Regio Ambassadeur 2015" 

Gedeputeerde Versnick leidt het punt in. Het thema voor dit jaar is 
“Terra Incognita”. De editie van dit jaar richt zich in bijzonder op 
bedrijven die op zoek gaan naar nieuw terrein, zichzelf heruitvinden 
en een fundamenteel andere aanpak kiezen. 

Raadslid De Bal: vraagt na wat de stand van zaken is van het 
krediet. 

Gedeputeerde Versnick antwoordt dat het hier gaat om een toelage 
van 5000 EUR. Een totaal krediet van 39 000 EUR is ingeschreven 
voor subsidies aan samenwerkingsinitiatieven met het sociaal-
economisch middenveld. Na toekenning van deze subsidie is nog 15 
500 EUR beschikbaar. 

 

3. Ruimtelijke planning 
PRUP “Afbakening structuurondersteunend kleinstedelijk gebied 
Dendermonde III” 
Definitieve vaststelling (wijzigingen aan het ontwerp) 

Gedeputeerde Versnick leidt het punt in. Het woord wordt gegeven 
aan dhr. Patrick Wohlmutter, die het plan voorstelt aan de hand van 
een presentatie.  

Gedeputeerde Dauwe vraagt na of in het groen (open) gebied zeker 
geen woningen komen. De dienst ruimtelijke planning bevestigt dit.  

Raadslid Demuyt informeert over hoe de groenbuffers er gaan 
uitzien. 
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De dienst antwoordt dat deze minstens één laag hoogstammig groen 
(minstens één bomenrij) zal zijn. 

Raadslid De Bal stelt een aantal vragen omtrent ingediende 
bezwaren: 

-betreffende bezwaar 11.3: indien een andere locatie buiten de 
huidige afbakening gevonden was, zou de grenslijn er dan anders uit 
zien? Antwoord: het kleinstedelijk gebied zou aangepast worden. 

-betreffende bezwaar 7.19. Antwoord: op het ogenblik dat de 
Vlaamse overheid de HAG in het Dendermondse afbakende was het 
provinciaal RUP nog rechtsgeldig. Bij de afbakening vna de HAGs 
bleef Vlaanderen uit de afgebakende stedelijke gebieden omdat de 
gebieden binnen de afgebakende stedelijke gebieden van geen 
betekenis kon zijn voor de agrarische structuur. De zone R4 west 
was bij de afbakening van het stedelijk gebied niet opgenomen in dat 
stedelijk gebied precies omwille van zijn waarde voor de agrarische 
structuur.  

-betreffende bezwaar 8.15: ontbossing. Antwoord: aanduiding werd 
gegeven op de kaart, het gaat over de zone tussen de spoorweg en 
de niet afgewerkte rechttrekking van de Dender.  

Raadslid De Bal vraagt na hoeveel gevangenen de gevangenis van 
Dendermonde momenteel telt. 

Gedeputeerde Dauwe antwoordt dat het gaat om 299 gevangen 

Raadslid De Bal wijst op de beperkte mogelijkheden met het 
openbaar vervoer. De dienst antwoordt dat hieromtrent contact 
opgenomen werd met De Lijn . Een lijnbus inleggen is te duur omdat 
er geen doorgaand traject mogelijk is, een belbus behoort nog tot de 
mogelijkheden, maar gezien het beleid van De Lijn om nogal wat 
belbussen af te schaffen is ook dat op dit moment onzeker. 

Raadslid De Bal wenst verdere toelichting bij bezwaar 7. De dienst 
antwoordt dat de stedelijke functies in de kleinstedelijke gebieden 
worden voorzien tijdens het afbakeningsproces. De afbakening van 
de kleinstedelijke gebieden dient conform het RSV door de 
provincies te gebeuren. Dat de gevangenis van Beveren via een 
gewestelijk RUP geordend is het gevolg van zijn ligging binnen het 
grootstedelijk gebied van Antwerpen. De grootstedelijke gebieden 
worden conform het RSV door het gewest afgebakend. 

Raadslid De Bal meldt dat de locatie van de huidige gevangenis in 
overstromingsgebied is, met compensatie op de locatie van de 
gevangenis zelf; heeft het ondoorlatend maken van de parking hier 
effect op? De dienst antwoordt dat dit niet het geval is.  

 

4. Mobiliteit 
Oudejaarsnachtbussen De Lijn 2015 – 2016 
Principiële goedkeuring ondersteuning feestbussen 
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Raadslid Vervliet wijst er op het vermoeden dat minder mensen 
gebruik maakten van de oudejaarsnachtbussen en de 
beweegredenen hiervoor. 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat het niet evident is te 
achterhalen waarom men geen gebruik zou maken van de nachtbus. 
De campagne zal worden geëvalueerd om te peilen naar aantal 
gebruikers en een mogelijke verderzetting van de campagne.  

Raadslid Vervliet vraagt na of door de budgetwijziging andere acties 
in het gedrang komen. Gedeputeerde Hertog antwoordt dat dit niet 
het geval is.  

 

5. Mobiliteit 
Fietspaden lange afstand te Kluisbergen 
Aanleg fietspad op de oude spoorlijn 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding 

Gedeputeerde Hertog licht toe dat het hier gaat om een lange 
afstandsfietspad dat ook als fietssnelweg is voorzien. 

Raadslid Demuyt informeert naar de barres om fietsen af te remmen 
bij bepaalde kruispunten. Indien deze worden weggenomen, wordt 
iets anders voorzien?  

Gedeputeerde Hertog en de dienst antwoorden dat in dit geval een 
“eiland” op het fietspad ervoor zal zorgen dat duidelijk wordt 
gemaakt dat het hier om een gevaarlijk kruispunt gaat (niet door 
fietsbeugels). Obstructies op de weg bemoeilijken het verkeer voor 
bijvoorbeeld fietskarren.  

Raadslid Maes geeft aan dat de verantwoordelijkheid bij fietsers zelf 
ligt. In veel gevallen geven automobilisten toch voorrang.  

Raadslid Demuyt stelt dat niet elke fietser even alert is, zoals 
scholieren.  

 

6. Integraal waterbeleid – patrimonium 
Waterloop “de Beke” te Maldegem 
Principieel akkoord met kosteloze ruil van gronden na verplaatsing 
van een deel van de bedding van de waterloop 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat hiermee het patrimonium van 
het bestuur aangroeit. Er zijn geen verdere vragen. 

 

7. Leefmilieu 
Interprovinciaal kenniscentrum 
Goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst 

Raadslid Nys vraagt specifiekere informatie over dit dossier.  

Dhr Eddy Poelman licht toe dat het interprovinciaal centrum een 
netwerk is van een 350-tal mensen over de provinciegrenzen heen. 
Doel is efficiëntiewinsten te genereren door deskundigen nauwer te 
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laten samenwerken en specifieke expertise te delen. Hiertoe is reeds 
een inventarisatie van bestaande expertise gebeurd (prefase dateert 
van 2013). Voorliggend punt gaat om het uitwisselen van bestaande 
diensten tussen provincies, in bijzonder om zaken van algemeen 
belang. De werking is vraag- en aanbodgestuurd. Vertrekbasis is 
een inventarisatie van de noden, en het nagaan welke expertise in 
eigen huis is, dan wel binnen de andere provincies. Deze 
overeenkomst zorgt er tevens voor dat juridisch op een heldere en 
correcte manier kan worden samengewerkt, prioritair rond de 
uitwisseling van diensten. De tool hiervoor is een 
uitwisselingsplatform, waar vragen en documenten kunnen worden 
gepost. Ook voor de uitvoering van prioritair beleid als “klimaat” is dit 
van belang. Gedeputeerde Dauwe treedt dit bij.  

 

8. Mobiliteit 
Fietspaden lange afstand 
Heraanleg fietspad te Oudenaarde 
Goedkeuring van het ontwerp en van het provinciale aandeel 

Raadslid Gillis doet navraag waarom dit punt laattijdig aan de 
agenda werd toegevoegd.  

Gedeputeerde Hertog licht toe dat dit dossier werd toegevoegd 
omwille van hoogdringendheid. De wegenwerken en aquafinwerken 
zijn al uitgevoerd alvorens de beslissing door deputatie was 
genomen. Daarnaast zijn nog enkele aanpassingen in het dossier 
doorgevoerd. 

Raadslid Gillis informeert naar het knelpunt dat zich op de N8 
situeert. Gedeputeerde Hertog antwoordt dat de plannen op dit punt 
zijn aangepast. 

Dhr Mark Cromheecke vult aan dat dit nog in latere fases verder aan 
de raad zal worden voorgelegd en toegelicht.  

 

9. Varia 

Er zijn geen variapunten. 

Gent, 29 september 2015 

 De secretaris   De voorzitter 

Nicole Van Duyse Dirk Otte 

 

                     De verslaggever 

                     Astrid Vliebergh 


